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Protokół nr 2/18

z posiedzenia wspólnej Komisji Rady 

Budżetu, Finansów i Gospodarki Gminy,

Oświaty, Kultury, Zdrowia i Ochrony Środowiska

w dniu 12 grudnia 2018r.

Posiedzenie Komisji odbyło się w Urzędzie Gminy w Psarach w godzinach. W posiedzeniu

uczestniczyło 15 radnych:

1. Jacek Gwóźdź

2. Robert Zieliński

3. Remigiusz Olesiński

4. Tomasz Ślęczka

5. Jarosław Nowak

6. Adam Sadowski

7. Anna Gwiazda

8. Aleksander Jewak

9. Krystyna Kluszczyk

10. Adam Adamczyk

11. Joanna Kruszewska

12. Krzysztof Dulko

13. Mirosław Kozieł

14. Wiesław Zarychta

oraz

Pan Tomasz Sadłoń          - Wójt Gminy Psary,

Pani Marta Szymiec          - Zastępca Wójta Gminy Psary,

Pani Mirella Barańska -Sorn          - Sekretarz Gminy Psary,

Pani Joanna Przybyłek          - Skarbnik Gminy,

Pan Łukasz Siwczyk          - Dyrektor ZGK w Dąbiu,

Pani Anna Nagły          - Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Gródkowie,

Pani Agnieszka Sarnik                                - Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Psarach,

Pan Aleksander Koćwin             - Pracownik OPS w Psarach, 



Pan Rafał Kubik                                         - Zastępca Kierownika Ref. Przedsięwzięć Publicznych    
            w Urzędzie Gminy.

Na  przewodniczącego  zebrania  wybrano  jednogłośnie  Pana  Jacentego  Kubicę  –

Przewodniczącego Rady Gminy Psary.

Sprawy bieżące

W sprawach bieżących zostały poruszone następujące kwestie:

1. Pan Jacek Gwóźdź zwrócił się z prośbą:

a)  dodatkowego  oznaczenie  odblaskami  bariery  na  skrzyżowaniu  ul.  Granicznej  ze  Szkolną

w Psarach w celu zwiększenia widoczności kierowców nadjeżdżających ze strony ul. Szkolnej. 

b) uzupełnienia brakującej siatki ogrodzeniowej na cmentarzu w Strzyżowicach.

c) usunięcia drzew rosnących po przeciwnej stronie posesji ul. Podwale w Strzyżowicach w celu

uniknięcia uszkodzenia jezdni.

Pan Aleksander Jewak objaśnił, iż zgodnie z prawem o ruchu drogowym nasadzenia zieleni

przy drogach mogą następować w minimalnej odległości 3m od pasa ruchu drogowego.

Kontynuując, Pan Jacek Gwóźdź:

d) zwrócił uwagę na kwestię odmowy przyjazdu do pacjenta w godzinach nocnych i w weekendy

przez szpital w Będzinie, motywując tym, że pacjent z terenu gminy Psary ma korzystać z opieki

lekarskiej w Brudzowicach. 

2. Pani Krystyna Kluszczyk:

a)  zgłosiła  brak oświetlenia  ozdobnego naprzeciwko remizy OSP w Górze  Siewierskiej  i  byłej

szkoły podstawowej 

b) zgłosiła uszkodzoną tablicę ogłoszeń w okolicach boiska w Górze Siewierskiej

c) w imieniu mieszkańców zwróciła się z prośbą opracowania treści postępowania lub zachowania

się  w  momencie  gdy  na  drodze  pojawią  się  dziki  i  umieszczenia  takiej  informacji  w  gazecie

gminnej.

Pan Aleksander Jewak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wyjaśnił, że w chwili obecnej

myśliwi  nie  mogą  polować  na  terenie  województwa  śląskiego  i  małopolskiego  ze  względu  na

odbywający się szczyt klimatyczny. 

3. Pan Aleksander Jewak:

a) powrócił do tematu wycinki drzew na ul. Parkowej w Sarnowie (prawa strona) 

b)  nawiązał  do spotkania  w sprawie  przebudowy ul.  Wiejskiej  w Sarnowie oraz wybudowania

barierki  przy DK 86 (w kierunku Katowic)  i  zwrócił  się  z  prośbą skierowania pisma do PZD

w  Będzinie  gdyż  w  ramach  przebudowy  PZD  mogłoby  poszerzyć  chodnik  kosztem  pasa

drogowego, gdyż taki proces może odbyć się na etapie projektowania. 

c) powrócił do zgłoszonej sprawy mieszkańca dot. zatapiania łąki przy ul. Starej w Sarnowie (na



zakrętach)

d)  w imieniu mieszkańców poprosił o przestawienie pojemników na ubrania które znajdują się przy

stadionie w Sarnowie w miejsce mniej widoczne,  gdyż worki z odzieżą i śmieciami stoją obok

kontenerów.

e) poprosił o wystosowanie pisma do Inspekcji Transportu Drogowego ze względu na to, że miał

powstać  fotoradar  na  DK 86  przy  skrzyżowaniu  z  ul.  Jasną  w  Sarnowie  (dwie  osoby zginęły

pomimo ograniczenia prędkości).

f) zgłosił nieczynną lampę uliczną na ul. Browarnej w Sarnowie.

4. Pan Remigiusz Olesiński:

a)  zgłosił  problem  z  zabezpieczeniem  robót  przy  wymianie  wodociągu  –  zastosowane

barierki/siatki  zasłaniają  widoczność  i  uniemożliwiają  przejście  pieszym,  a  w  nocy  są  słabo

widoczne (ograniczona widoczność z wyjazdu ul. Strumycznej w Malinowicach); 

 Pan Krzysztof Dulko zaproponował oświetlenie barierek lub zabezpieczenie taśmą odblaskową

aby były bardziej widoczne dla pieszych.

5. Pan Robert Zieliński: 

a) zwrócił się z prośbą ponowienia pisma do PZD w Będzinie w przedmiocie ścięcia pobocza na ul.

Leśnej w Gródkowie wraz z wyczyszczeniem rowu na odcinku od skrzyżowania z ul. Kolejową do

przejazdu  kolejowego  w  celu  umożliwienia  spływu  wody  z  jezdni  do  przydrożnego  rowu  i

zapobiegnięciu jej napływu na nieruchomości prywatne przez istniejące zjazdy.

b) poprosił o ponowienie pisma w sprawie poprawienia krawężników na skrzyżowaniu drogi DW

913 z ul. Grodziecką w Gródkowie.

c) w imieniu mieszkańców ul. Górnej w Gródkowie zwrócił się z prośbą zamontowania dwóch

progów zwalniających- u szczytu górki i w środku. 

 Pan Łukasz Siwczyk – Dyrektor ZGK w Dąbiu odpowiedział, że ulicą Górną porusza się

autobus i nie ma możliwości zamontowania progu zwalniającego listwowego.

6. Pan Wiesław Zarychta:

a) w imieniu mieszkańców zwrócił się z prośbą wykonania dodatkowego przejścia dla pieszych w

rejonie OPS-u i sklepu Lewiatan w Psarach 

b)  mieszkańcy  ul.  Szkolnej  i  Granicznej  w  Psarach  domagają  się  lepszego  połączenia

komunikacyjnego z ośrodkiem zdrowia w Psarach,

c) poparł wniosek w sprawie połączenia komunikacyjnego ze szpitalem w Czeladzi

7. Pan Jarosław Nowak:

a) zwrócił się z prośbą o zaplanowanie środków finansowych na dalszą wymianę wodociągu na

ul. Dębowej w Preczowie gdyż pozostała część starego wodociągu ulega częstym awariom.

b)  zgłosił  zastrzeżenia  co  do  pracowników  firmy  którzy  wykonują  prace  przy  chodniku



w Preczowie. Jest to kompromitacja, gdyż takiej firmy jeszcze nie było.

8. Pani Anna Gwiazda:

a)  poprosiła  o  zabezpieczenie  w  budżecie  środków  finansowych  na  dodatkowe  pojemniki

kompostowe dla mieszkańców, które się zużywają

b) zwróciła się z prośbą umieszczenia w numerach alarmowych gazety gminnej, numeru telefonu

do kominiarza

c) poprosiła o wyposażenie pracowników gminnych  i ZGK w identyfikatory w celu możliwości

legitymowania  się  podczas  prac  terenowych.  Podyktowane  jest  dużą  liczbą  przyjezdnych

mieszkańców którzy nie znają pracowników.

9. Pan Tomasz Ślęczka:

a)  ponowił  prośbę  w  sprawie  usunięcia  przez  Pocztę  Polską  zbędnych  skrzynek  pocztowych

w Goląszy i naprawy uszkodzonych

b)  zwrócił  uwagę,  iż  w  momencie  zakończenia  budowy  chodnika  w  Brzękowicach  Górnych

i zabudowania po drugiej stronie chodnika kratek ściekowych, zostało rozjeżdżone pobocze i woda

z drogi powiatowej nie trafia do kratek ściekowych, ale w pola. Prośba o uzupełnienie pobocza, aby

kratki ściekowe spełniały swoje funkcje.

c) powrócił do sprawy mieszkanki z ul. Kościelnej w Goląszy.

10. Pan Adam Adamczyk:

a) powrócił do tematu ustawienia wiaty przystankowej na końcu nul. Dolnej w Dąbiu.

11. Pan Jacenty Kubica:

a) zgłosił brak oświetlenie wzdłuż lasu  na drodze DW 913; zaczynając od domu kultury

b)  zwrócił  uwagę,  iż  drzewa  znajdujące  się  przy  murze  cmentarza  parafialnego  w  Psarach

przepychają ogrodzenie w kierunku cmentarza.

Pan Wójt poinformował radnych o podjętych działaniach dot. wypadku w Sarnowie. Dodał,

iż radny Aleksander Jewak zgłaszał kwestię fotoradaru przy drodze krajowej 86 na skrzyżowaniu

z ul. Jasną w Sarnowie. Pan Wójt oznajmił, iż ponad rok temu, Gmina otrzymała zawiadomienie

z Policji Wojewódzkiej iż tam powstanie fotoradar, natomiast z Inspekcji Transportu Drogowego

informację że nie posiadają środków finansowych na wykonanie przyłącza energetycznego i innych

niezbędnych czynności. Ponadto, pod koniec sierpnia, początkiem września zwrócili się z prośbą,

czy  Gmina  nie  partycypowałaby  w kosztach  tego  przedsięwzięcia.  Pan  Wójt  nadmienił,  iż  po

wypadku  odbyła  się  tzw.  lustracja  w  terenie  z  udziałem  Policji  z  wydziału  ruchu  drogowego

Komendy  Wojewódzkiej,  zarządcą  drogi,  przedstawicielami:  GDDKiA,  Transportu  Drogowego

i  Urzędu  Gminy  aby   zdopingować  instytucje  odpowiedzialne  za  bezpieczeństwo  uczestników

ruchu na tej drodze i poprawić gruntownie tą sytuację. Na chwilę obecną, prawdopodobnie Gmina

przyjęłaby darowiznę  od pewnej  firmy i  skorzystała  ze  wsparcia  i  jest  duża  szansa,  że Gmina



wzięłaby  to  zadanie  na  siebie.  Pan  Wójt  dodał,  iż  podejmie  również  rozmowy  z  powiatem

będzińskim, a ze strony GDDKiA jest słowna deklaracja o zorganizowaniu przez nich demontażu

i transportu fotoradaru do Sarnowa. 

W dalszej części, Pan Wójt odniósł się do zgłoszonych przez radnych interpelacji, za które

podziękował  i  wyjaśnił,  że  w  posiedzeniach  Komisji  Rady  uczestniczy  Kierownictwo

i jednostek podległych gdzie można zgłaszać sprawy bieżące, które są jak najszybciej realizowane. 

Pkt. 8 -    Podjęcie uchwał Rady Gminy Psary w sprawie:  

1. Zmiany  uchwały  nr  XIX/219/2012 Rady Gminy Psary  z  dnia  31  maja  2012r.  w sprawie
nadania statutu Gminnego Ośrodka Kultury Gminy Psary zmienionej uchwałą nr IX/89/2015
Rady Gminy Psary z dnia 25 czerwca 2015r.  w sprawie zmiany uchwały nr XIX/219/2012 Rady
Gminy Psary  z  dnia  31 maja  2012r.  w sprawie  nadania  statutu  Gminnego Ośrodka Kultury
Gminy Psary.
 Pani Anna Nagły – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Gródkowie wyjaśniła, iż zmiana

statutu  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Gródkowie  jest  konieczna  w  związku  z  oddaniem  do

użytkowania budynku Centrum Usług Społecznych w Strzyżowicach, który będzie filią GOK.

Głos zabrał Pan Jacek Gwóźdź, który zwrócił się z prośbą, aby w najbliższym czasie odbył

się koncert dla mieszkańców w nowym ośrodku kultury w Strzyżowicach. 

Pan Wójt nadmienił,  iż w momencie kiedy obiekt zostanie dopuszczony do użytkowania

planowane jest zorganizowanie tzw. dnia otwartego, aby mieszkańcy mogli go pooglądać.

Głos  zabrał  Pan  Robert  Zieliński  który  przypomniał  o  pomieszczeniu  dla  „Tańczących

motyli”.

Pan Wójt potwierdził.

2. Uchwalenia  Rocznego  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Psary.
 Pani Agnieszka Sarnik – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Psarach poinformowała,

iż jest to pierwszy rok, kiedy został zwiększony budżet, ze 160 tys z na 200 tys zł. 

Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok zawiera

zadania określone w ww. ustawie, które będą realizowane w formach dostosowanych do aktualnych

potrzeb lokalnych, z wykorzystaniem istniejących zasobów służących rozwiązywaniu problemów

wynikających  z  uzależnień.  Głównymi  założeniami  Programu  jest  ograniczenie  występowania

negatywnych  zjawisk  będących  skutkiem  nadużywania  alkoholu,  rozwój  działań  związanych

z  profilaktyką  rozwiązywaniem  problemów  alkoholowych,  wzrost  społecznej  świadomości

dotyczącej tej tematyki oraz doskonalenie współpracy pomiędzy osobami i instytucjami.

Program  uwzględnia  działania  z  profilaktyką  uzależnień  oraz  rozwiązywaniem  problemów

alkoholowych, które będą skierowane do wszystkich mieszkańców naszej gminy. Zawiera działania

profilaktyczno – informacyjne,  edukacyjne,  mające na celu propagowanie zdrowego stylu życia

i  zmianę  postaw przy  użyciu  sprawdzonych  programów profilaktycznych,  odpowiadających  na



środowiskowe zapotrzebowanie.

3. Wprowadzenia  lokalnego  programu  osłonowego  w  Gminie  Psary  pt.  „Posiłek  w  szkole
i w domu na lata 2019 – 2023”.

Pani  Kierownik  OPS-u  poinformowała,  iż  przyjęty  przez  Radę  Ministrów  Program

przewiduje  wsparcie  finansowe  gmin,  które  w  szczególnie  uzasadnionych  przypadkach,  będą

udzielały pomocy. Gdy uczeń albo dziecko wyraża chęć zjedzenia posiłku a odpowiednio dyrektor

szkoły lub przedszkola informuje ośrodek pomocy społecznej o potrzebie udzielenia pomocy w

formie posiłku. Przy czym liczba dzieci i uczniów, którym ma być udzielana pomoc w w/w sposób,

nie  może  przekroczyć  20%  liczby  uczniów  i  dzieci  otrzymujących  posiłek  w  szkołach

i przedszkolach na terenie gminy w poprzednim miesiącu kalendarzowym, a w miesiącu wrześniu

tej liczby z miesiąca czerwca.

4. Podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w
zakresie dożywiania w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób  i rodzin
objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata  2019 – 2023.

 Pani  Kierownik  OPS-u  objaśniła,  że  warunkiem  otrzymania  przez  Gminę  dotacji  z

programu na dofinansowanie udzielenia pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub

żywności jest podjęcie przez Radę Gminy uchwały na podstawie art.8 ust.1 i ust.2 ustawy o pomocy

społecznej podwyższającej kryterium dochodowe do 150%. Stąd proponuje się podjęcie uchwały,

co umożliwi Gminie uzyskanie dotacji w ramach w/w Programu z budżetu państwa oraz objęcie

Programem większej liczby osób i rodzin, których dochód przekracza 100% kryterium dochodowe

a nie przekracza 150%. Kryterium to od dnia 1 października 2018 r. stanowią kwoty: 701 zł dla

osoby samotnie gospodarującej oraz 528 zł na osobę w rodzinie. 

5. Zmiany  Uchwały  Nr  VIII/74/2015  Rady  Gminy  Psary  z  dnia  28  maja  2015r.  w  sprawie
szczegółowych  warunków  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne
usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami
psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat,
jak również trybu ich pobierania.
 Pani  Kierownik  OPS-u  objaśniła,  że w  proponowanej  zmianie  do  Uchwały  dokonano

ustalenia  kosztu  1  godziny  usług,  co  jest  związane  m.in.  z  wzrostem  płacy  minimalnej  oraz

minimalnego  wynagrodzenia  za  każdą  godzinę  wykonania  zlecenia  lub  świadczenia  usług

zleceniobiorcy czy osoby prowadzącej działalność gospodarczą.

W dalszej części posiedzenia Komisji, omówiono:
Pkt. 6 Informacja o zgłoszeniu zapotrzebowania na wykonywanie pracy przez osoby skazane -
Dom Dziecka  w Sarnowie.

Przewodniczący Rady – Pan Jacenty Kubica  poinformował, iż Dyrektor Domu Dziecka w

Sarnowie zgłosił zapotrzebowanie na wykonywanie pracy przez osoby skazane. Zgodnie z treścią

zgłoszenia  zapotrzebowanie  na  przyjęcie  do  pracy  dotyczy  dwóch  osób skazanych,  które  będą

wykonywać prace porządkowe. 

Pkt. 7 -  Informacja dotycząca realizacji zadań oświatowych w gminie Psary w roku szkolnym
2017/2018.



Przewodniczący Rady oznajmił, iż radni otrzymali obszerną informację na w/w temat, do

którego nie wniesiono uwag. 

Pkt. 8 - Podjęcie uchwał Rady Gminy Psary w sprawie: 

1. Sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości niezabudowanej położonej w Preczowie
stanowiącej własność gminy.
 Pani Marta Szymiec Zastępca Wójta Gminy Psary przedstawiła projekt uchwały, do którego

nie wniesiono uwag. 

2. Budżetu gminy na 2019r.
Pan Wójt poinformował, iż budżet gminy na rok 2019 jest budżetem niezwykle ambitnym,

rekordowym pod względem wpływów do budżetu i wydatków. 

Dochody  zostały  ustalone  na  kwotę  63  540  926,09  zł,  z  tego:  dochody  bieżące  w  kwocie

50 570 522,14 zł; majątkowe w kwocie 12 970 403,95 zł. W projekcie budżetu, część oświatowa

subwencji ogólnej wynosi ok. 10 mln zł i jest większa o 150 tys zł w stosunku do roku 2018.

Znaczący  wzrost  następuje  w  prognozowanych  wpływach  podatku  dochodowym  od  osób

fizycznych,  który  został  zaplanowany  w  oparciu  o  prognozy  Ministra  Finansów  na  poziomie

19 378  000,00 zł. Jest to ok. 3 mln zł więcej rok do roku niż realizowane w roku 2018. 

Wpływy z podatku opłat lokalnych są również znacząco wyższe, gdzie pojawia się ok. 1 mln zł

dodatkowych środków które są przyjmowane z tytułu podatku od nieruchomości. 

Wydatki w łącznej kwocie 70 132 498,34 zł z tego: bieżące w kwocie 45 224 210,34 zł; majątkowe

w  kwocie  24  908  288,00  zł.  (co  stanowi  przeszło  35,5%  wszystkich  wydatków  budżetu

gminy).Różnica  pomiędzy  dochodami  bieżącymi  a  wydatkami  bieżącymi  to  5  346  311,80  zł

(nadwyżka operacyjna). Dotacje podmiotowe dla gminnych instytucji kultury wynoszą na łączną

kwotę 2 646 000,00 zł,  z tego:  Gminny Ośrodek Kultury 1 750 000,00 zł;  Gminna Biblioteka

Publiczna 896 000,00 zł.  Ponadto, w projekcie budżetu zaplanowano rozchody budżetu z tytułu

spłat otrzymanych kredytów i pożyczek w kwocie 1 062 427,75 zł. 

Deficyt  budżetu  opiewa  na  kwotę  6  591  572,25  zł  sfinansowany  przychodami  pochodzącymi

z kredytów w kwocie 1 517 372,25 zł;  pożyczek w kwocie 5 074 200,00 zł.  

Pan  Wójt  nadmienił,  iż  w  projekcie  budżetu  gminy  zaplanowano  inwestycje  na  łączną  kwotę

23  418  288,00  zł  +  rezerwa  inwestycyjna  na  poziomie  1  490  000,00  zł,  które  są  wydatkami

kontynuacji i konsekwentnej realizacji podjętych planów.

W dalszej części posiedzenia Sesji Pan Wójt przedstawił najważniejsze zadania inwestycyjne na

2019r. 

Głos zabrali:

– Pan Krzysztof Dulko, który zwrócił uwagę, iż w przyszłym roku Gminna Biblioteka Publiczna

w  Psarach  będzie  obchodziła  jubileusz  50  –  lecia.  Zapytał,  czy  w  budżecie  gminy  został

zaplanowany dodatkowy wydatek na zorganizowanie takiego jubileuszu.



– Pani Skarbnik uzupełniła wypowiedź Pana Wójta i nadmieniła, że projekt budżetu wraz z opinią

o przedłożonym przez Wójta  projekcie uchwały w sprawie WPF jak i możliwości sfinansowania

deficytu  ujętego  w  budżecie  uzyskał  pozytywną  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w

Katowicach.

3. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Psary.
Uwag nie wniesiono.
4. Zmian w budżecie gminy na 2018r.

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały, do którego nie wniesiono uwag.
5. Przyjęcia  programu  współpracy  gminy  Psary  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2019 rok.
Uwag nie wniesiono.
6. Planu  dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli  zatrudnionych  w
szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Psary.
Uwag nie wniesiono.
7. Zmiany  Uchwały  Nr  X/97/2003  Rady  Gminy  Psary  z  dnia  28.08.2003r.  w  sprawie
uchwalenia statutów sołectw.

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały wyjaśniając, że zgodnie z zapisami statutów

sołectw Gminy Psary kadencja sołtysa i rady sołeckiej odpowiada kadencji Rady Gminy. Kadencja

rady gminy trwa 5 lat  licząc od dnia wyboru.  Dlatego też,  zasadnym jest  dostosowanie okresu

kadencji sołtysów i rady sołeckiej do okresu kadencji rady gminy. 

8. Zmiany  Uchwały  Nr  VI/57/2011  Rady  Gminy  Psary  z  dnia  28  marca  2011r.  w  sprawie
uchwalenia wysokości diet dla sołtysów.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  treść  projektu  uchwały.  W dalszej  części  posiedzenia

Komisji odbyła się dyskusja nad uchwaleniem wysokości diet dla sołtysów. 

9. Przeprowadzenia wyboru sołtysów i rad sołeckich na terenie Gminy Psary.
Uwag nie wniesiono.
10. Zmiany uchwały  nr  XXXVIII/309/2017 z dnia 30 marca 2017r.  w sprawie  zasad i  trybu
udzielania  dotacji  dla  osób   fizycznych  na  realizację  projektu  „Słoneczna  Gmina  Psary  –
odnawialne  źródła  energii  w  budynkach  mieszkalnych  na  terenie  Gminy  Psary”  zmienionej
uchwałą nr XXXI/357/2017 z dnia 21 czerwca 2017r., uchwałą nr XXXVI/446/2018 z dnia 31
stycznia 2018r., uchwałą nr XL/483/2018 z dnia  26 kwietnia 2018r. i uchwałą nr XLII/504/2018
z dnia 27 czerwca 2018r.

Pani  Marta  Szymiec  –  Zastępca  Wójta  wyjaśniła,  że  zgodnie  z  aktualną  interpretacją

Komisji  Europejskiej  przepisów dotyczących pomocy publicznej  w zakresie  dofinansowania  do

instalacji  fotowoltaicznych  w  systemie  prosumenckim,  dofinansowanie  to  nie  stanowi  pomocy

publicznej.

11. Zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Psary na I półrocze 2019r.
Uwag nie wniesiono.
12. Zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2019r.
Uwag nie wniesiono.
13. Zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu, Finansów i Gospodarki Gminy na I półrocze
2019r.
Uwag nie wniesiono.
14. Zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Ochrony Środowiska na I
półrocze 2019r. 



Uwag nie wniesiono.
15. Zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na I półrocze 2019r.
Uwag nie wniesiono.

Przewodniczący Rady wobec wyczerpania tematów, zakończył obrady. Na tym posiedzenie

zakończono.

Jacenty Kubica
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